
Zápis ze pravidelné sch ůzky ze dne 10.8.2015

1.       Přání Vítězslavovi Raškovi k jeho životnímu jubileu

2.       Společná večeře v režii oslavence

3.       Přednáška V.Rašky o lovu tajmenů a lososů v Mongolsku, resp. Kanadě

Různé:

4.       Dopis Ondřeje Tůmy z RC Opava o vozíku pro holčičku – nutno po návratu O. Tůmy z dovolené zjistit  proč jej 
nejde koupit přes pojišťovnu? Současně klubový Board doporučuje zvážit po prošetření všech okolností i možnost použít
pro tyto účely část prostředků, rezervovaných pro malou Stelinku z Třince . Od Ondřeje Tůmy po jeho návratu z 
dovolené nutno zjistit, proč nejsou použity prostředky ze zdravotní pojišťovny– odpovídá J. Ženatý a J. Kle čka – Termín
do příští schůzky

5.       Klub je nyní díky Martinovi Pešatovi vlastníkem dataprojektoru, který byl použit během přednášky

6.       Všechny nové přednášky by měly být orientovány na profesi jednotlivých členů. Registrací a plánováním 
přednášek je pověřen sekretář Jaroslav Kle čka  

7.       Do příští schůzky je nezbytně nutné rozhodnout o účasti jednou z členů komise pro práci s mládeží na školení. 
Bez tohoto školení nemůže klub v tomto rotariánském roce vyslat žádného svého zájemce na zahraniční pobyt.

8.       V co nejkratším možném termínu je třeba rozhodnout o předání  příčné flétny a not daru to Jana Bertlesbacha 
některému z maldých studentů hudby. Podmínkou je, že obdarovaný student na tuto flétnu zahraje na slavnostní 
Vánoční  schůzce klubu – s paní ředitelkou Muzické školy projedná prezident klubu . Jan Ženatý

Příští schůzka 17.8.2015 se bude opět konat v Hotelu Clarion v obvyklém termínu tedy od 18:00 a na programu je 
návštěva nového guvernéra distriktu a jeho záměry pro rotariánský rok 2015-16

Zapsal sekretář Jaroslav Klečka


